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                 OBČINSKI SVET                                                 Tel.: 3601-800, Fax.:3601-805  
                                                                                        info@dobrova-polhovgradec.si 
                                                                                        www.dobrova-polhovgradec.si 
 
Številka:  011- 0015/2015-6 
Datum:   15.07. 2015  

Z A P I S N I K 
 
7. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 15. julija 
2015 ob 20.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 
 
Prisotne svetnice in svetniki:  
Bojan Demšar, Tončka Dolenc, Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, Andreja Grabner, Robert Oblak, 
Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Rejec, Sonja Škof, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik, Ana Zorc, 
Ana Žerovnik. 
 
Odsotni: Irma Kavčič, Valentin Tominc, opr.  
 
Ostali prisotni:  
Biserka Pogačar, predsednica NO občine  
Mateja Tavčar, Tadeja Plestenjak, občinska uprava. 
 
Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Seje se je udeležila Andreja Grabner.   
V nadaljevanju seje je po ugotovitvi sklepčnosti svetnikom župan predlagal v sprejem zapisnik 6. 
redne seje. Matjaž Dolinar je povedal, da ne želi, da postane stalna praksa, da se na dnevni red seje, 
tudi pod razno, dodajajo nove obravnave, predvsem pa, če v vabilu gradivo ni bilo konkretno 
navedeno. Andreja Grabner je menila da povzetek razprave pri točki obravnave Letnega poročila 
MIRED ni bil verodostoje. Prav tako je menila, da je župan s tem, ko je pozval svetnike k podaji 
predlogov za nove lokacije oz. ugotovljene nevarne točke preložil obvezosti na občinske svetnike. 
Bojan Demšar je povedal, tovrstno pobudo župan izpostavi povsod, kjer je govora o varnosti cestnega 
prometa ter dejal, da so podobno pobudo na občini krajani že poslali.  
Predlagani zapisnik je bil potrjen.   
 
V nadaljevanju je svetnikom občinskega sveta predlagal v sprejem naslednji dnevni red: 
 

1. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za obdobje od 01.01.2015 
do 30.06.2015 

2. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu za leto 2015  
3. Predlog dopolnitve Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem občine za leto 2015  
4. Predlog za imenovanje člana v nadzorni svet Javnega Holdinga Ljubljana d.o.o. 
5. Vprašanja in pobude svetnikov 
6. Razno 
      

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 
Ad 1) Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za obdobje od   
          01.01.2015 do 30.06.2015 
Župan Franc Setnikar je članom občinskega sveta predstavil Poročilo o izvrševanju proračuna v prvem 
polletju tekočega leta, ki je vsebovalo realizacijo prejemkov, izdatkov, zadolževanja in oceno 
realizacije, prenosu namenskih sredstev iz proračuna preteklega leta, plačila neporavnanih obveznosti 
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iz preteklih let, prerazporejanja proračunskih sredstev in uporabo sredstev proračunske rezerve, z 
obrazložitvami po posameznih proračunskih postavkah.   
Strnjeno je predstavil bistvene ugotovitve polletnega poročila ter besedo predal Ani Žerovnik, 
predsednici Komisije za nadzor proračuna.  Povedala, je, da Komisija po podrobnem pregledu poročila 
ocenjuje, da je poročilo korektno in nanj komisija ni imela pripomb.  
V razpravi so sodelovali Matjaž Dolinar, Marjan Pograjc, Anton Potočnik in Andreja Grabner. Matjaža 
Dolinarja je zanimalo, ali je Komisija gledala tudi vsebino ter ugotavljala racionalnost, namen, ustrezne 
zakonske podlage in podobno. Po njegovem mnenju je realizacija načrta razvojnih programov nizka. 
Župan mu je odgovoril, da bo glavnina realizacije projektov vidna v drugem polletju,  zaradi same 
dinamike teka projektov, ki terja svoj čas. Na vprašanje zadržanih sredstev pri investiciji OŠ Polhov 
Gradec mu je župan pojasnil, iz katerega naslova je občina le-te zadržala. Gospod Dolinar je predlaga, 
da se pri obrazložitvah povsod uporabljajo tabelarični prikazi porabe sredstev, npr. kot pri društvih.  
Andrejo Grabner je zanimalo, kako bo občina realizirala svoje smernice in cilje glede na predloženo 
stanje, povprašala je, ali občina lahko načrtuje še dodaten priliv sredstev ter ustrezno uskladitev 
indeksov ter stanja investicij ter predvidenega zadolževanja, na katerega je opozorila že pri 
sprejemanju proračuna?  
Župan je povedal, da je načrtovan rebalans, s spremembami tudi na prihodkovni strani, slika 
realizacije bo čez poletne mesece precej drugačna, realizacija bo po njegovi oceni relativno visoka. Na 
vprašanje, ali je nadzorni odbor podal pripombe, je župan povedal, da ima nadzorni odbor svoj letni 
načrt dela in deluje v skladu s svojimi nalogami, je pa že bilo podano priporočilo s strani nadzornega 
odbora pri pregledu proračuna, da z rebalansom ustrezno uskladi načrtovane prihodke in odhodke.    
Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje naslednji  
 
Sklep 26/1/7 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec se seznani s Polletnim poročilom o izvrševanju 
proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2015. 
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 2) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu za leto 2015  
Župan Franc Setnikar je svetnikom obrazložil razloge, zakaj se predlaga občinskemu svetu v sprejem 
tovrsten predlog, svetniki so pisno obrazložitev prejeli tudi v gradivu za sejo.  
V kratki razpravi sta sodelovala Andreja Grabner in Marjan Pograjc. PO zaključeni razpravi je župan 
predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji    
 
Sklep 27/2/7 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o proračunu občine za leto 2015, v predlaganem besedilu, po skrajšanem postopku.  
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Predlog dopolnitve Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem občine za leto  
          2015  
Predsedujoči seje je pod tekočo točko dnevnega reda podrobneje predstavil predlog dopolnitve 
Letnega načrta ravnanja s stvarnim premoženjem. PO predstavitvi vsebine razprave ni bilo, zato je 
predlagal v sprejem naslednji  

Sklep 28/3/7 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec sprejme predlog Dopolnitve letnega načrta ravnanja z 
nepremočnim premoženjme občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2015.  
Za je glasovalo 14 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 4) Predlog za imenovanje člana v nadzorni svet Javnega Holdinga Ljubljana d.o.o. 
Župan je povedal da je Javni Holding Ljubljana pozval občino kot družbenico JHL, za posredovanje 
predloga za imenovanje člana v nadzorni svet družbe JHL za novo mandatno obdobje.  
Predsednica Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja Ana Žerovnik je prisotnim 
svetnikom predstavila predlog za imenovanje kandidata za članstvo v nadzorni svet ter razloge 
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Komisije za podajo predloga. V razpravi sta sodelovala svetnika Matjaž Dolinar in Anton Potočnik. 
Matjaž Dolinar je bil mnenja, da bi morala Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
povabiti k predlaganju kandidatov tudi druge oziroma objaviti javni razpis za posredovanje predlogov, 
saj meni, da je v občini še veliko usposobljenih in primernih kandidatov za tovrstno funkcijo. Anton 
Potočnik je povedal, da je v preteklosti kot bivši član nadzornega sveta bil kandidiran po istem 
postopku ter je takratna KMVI postopala postopkovno enako. PO zaključeni razpravi je župan 
predlagal v sprejem naslednji    
 
Sklep 29/4/7 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec predlaga skupščini JHL kandidatko za članico 
nadzornega sveta Javnega holdinga Ljubljana d.o.o. kot predstavnico občine Dobrova- Polhov Gradec,  
Matejo Tavčar, rojeno 26.12.1971, stanujočo Brezje pri Dobrovi 74 b, Dobrova. Sklep se posreduje 
skupščini družbe, kot predlog za imenovanje v nadzorni svet družbe. 
Za je glasovalo 13 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil sprejet.  
 
 
Ad 5) Vprašanja in pobude svetnikov 
 

Dolinar Matjaž Na vprašanje 42 želi pisni odgovor izvajalca del 

Dolinar Matjaž Predlog za vzpostavitev izboljšav na občinskem spletnem portalu- poslan bo dodatni pisni predlog  

Dolinar Matjaž Pobuda za novelacijo Razvojnega programa 2012-2022, dana možnost vpliva na razvoj novim svetnikom 

Dolinar Matjaž 
Zakaj uprava ni podala odgovora na poslan dopis v zvezi z predlogom za ureditev stanja v katastru s stanjem v 
naravi in nestrokovna ureditev ceste na parc.št. 1037 k.o. Dobrova 

Pograjc Marjan Kdaj se bo pričelo izvajati čiščenje Horjulke?   

Pograjc Marjan Kdaj bo potekala sanacija državne ceste, ki je zelo v slabem stanju?  

Pograjc Marjan Kaj je z dovoljenji/soglasji za odkup zemljišč, za izvedbo pločnika Dobrova- Zahod?  

Potočnik Anton Pobuda za MIRED, naj sankcije za prekrške izreka »življenjsko« 

Grabner Andreja Kdaj se bo pričelo z gradnjo dostopa do OŠ Dobrova in ali bo pričetek oviral začetek šolskega leta?  

Grabner Andreja Potek dogodkov pri načrtovanem JZP gradnje centra na Dobrova?  

 
Župan je povedal, da bo preveril, zakaj odgovor na vprašanje svetnika Matjaža Dolinar še ni bil poslan 
iz uprave ter bo odredil ustrezno rešitev ter odgovoril še na ostale pobude in vprašanja. Marjanu 
Pograjcu je povedal, da se poleti dela na rekah ne smejo izvajati zaradi varovanja obvodnih in vodnih 
živali, drug paket oz. nadaljevanje čiščenja se pričakuje jeseni. Svetnike je seznanil, da je Ribiška 
družina Dolomiti v Bruselj poslala pritožbo na izvajanje del v vodotokih zaradi uničenja ribje vrste.   
Prav tako je povedal g. Pograjcu, da občina konstantno opozarja DRSC oz. DRSI na slabo stanje 
državnih cest na območju občine, predviden je tudi sestanek z njihovimi predstavniki v prihodnjem 
tednu. 
Začeli so z vzdrževalnimi deli na vozišču v Dvoru. Dejstvo je, da država denarja za vzdrževanje cest 
nima dovolj. Za nadaljevanje del na pločniku Dobrova- zahod je potrebno naročiti dodatne meritve, 
predvidoma jeseni ter pridobiti soglasja lastnikov zemljišč, ker jih KS Dobrova še ni uspela pridobiti.  
Na vprašanje Andreje Grabner je odgovoril, da izvajalci prično z deli 27. julija, dela do 1. septembra 
ne bodo zaključena, vendar to ne bo vplivalo na neoviran pričetek novega šolskega leta. Na drugo 
vprašanje svetnice je povedal, da je pred sejo potekal sestanek novoustanovljene delovne skupine, 
predviden je nov sklic za 1. julija. Delovna skupina je sprejela sklep, da še zadnjič pozove zasebnega 
partnerja v projektu na podajo zadnjih in konkretnih pogojev in stališč.  Ocenjuje, da bo več novih 
dejstev znanih jeseni.  
 
Ad 6) Razno  
Župan je svetnikom povedal, da so prejeli s pisnim gradivom tudi Obvestilo pred spremembo 
gradbene pogodbe za izvedbo del na JP567911 Kurja vas-Stavnikov most 202/2014 z dne 3.10. 2014, 
ki se občinskemu svetu daje v seznanitev na podlagi 29. člena ZJN-2.  
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Matjaž Dolinar je povedal, da je kot predsednik Komisije za informacijsko družbo razmišljal, da bi dal 
priložnost za vodenje komisije komu drugemu, izvedena je bila le ena seja, sredstev za upravljanje 
Komisija nima. Povedal je, da bi odstopil iz funkcije, lahko pa seveda še naprej pomaga, v kolikor bo 
to potrebno.  
Župan je povedal, da je njegovo mnenje, da ima komisija veliko nalog ter tudi dela. Povabil je g. 
Dolinarja, da se srečata na skupnem sestanku, kjer se bi pogovorila o dilemah in problematiki pri delu 
omenjene Komisije.  
Svetnica Marjeta Urbančič se je zahvalila za hitri odziv občine za nedavno rešitev konkretnega 
problema pri kanalizaciji Brezje. Robert Oblak je podal pobudo, da se po krajih postavijo označevalne 
table kolesarskih poti, ocenjuje, da je veliko zanimanja in povpraševanja s strani kolesarjev in 
obiskovalcev občine ter ocenjuje, da je potrebno k ureditvi kolesarskih poti in označb celostno 
pristopiti.   
 
 
Seja je bila zaključena ob 21.22 uri.  
 
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar                                                            
                                                                            
 
                                                    
                                                                                       Franc Setnikar,  
                                                                                            župan 


